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PROTOKÓŁ NR VI/III/18 

z III SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚLĄSKIEGO 

VI KADENCJI 
 

(17.12.2018 r. – Sala Sejmu Śląskiego, Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego 

w Katowicach, ul. Ligonia 46) 

 

1. Otwarcie sesji – [godz. 15
15

 – radny Jan Kawulok, Przewodniczący 

Sejmiku] 

 

Przed rozpoczęciem sesji: 

 

- chwilą ciszy uczczono pamięć górników, którzy zginęli podczas pacyfikacji 

Kopalni Wujek, 

 

- Pani Elżbieta Markowska, Prezes Zarządu Stowarzyszenia Częstochowskie 

Amazonki złożyła podziękowania za współpracę w ramach Roku Profilaktyki 

Raka Piersi, zwłaszcza za pomoc w organizowaniu badań mających na celu 

wczesne wykrywanie nowotworów. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Szanowni Państwo ! 

Spośród 45 radnych Sejmiku Województwa Śląskiego w dzisiejszej sesji, 

zwołanej na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku 

o samorządzie województwa, uczestniczy zgodnie z listą obecności 41 

radnych. Stwierdzam tym samym prawomocność obrad i otwieram III sesję 

Sejmiku Województwa Śląskiego VI kadencji. Witam Zarząd Województwa 

Śląskiego na czele z Panem Marszałkiem Jakubem Chełstowskim, witam 

Panią Skarbnik Elżbietę Stolorz-Krzisz, witam dyrektorów wydziałów Urzędu 

Marszałkowskiego oraz jednostek organizacyjnych Województwa. Witam 

przedstawicieli mediów. Witam Szanownych Państwa Radnych Sejmiku 

Województwa Śląskiego. 

 

 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2018-2030 (druk VI/23). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2018 rok (druk VI/25). 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów gromadzonych na 

wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe oraz finansowanych z nich 

wydatków na 2018 rok (druk VI/24). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wysokości opłat dodatkowych 

oraz opłat manipulacyjnych w odniesieniu do przewozów kolejowych 

realizowanych na zlecenie Województwa Śląskiego w ramach oferty Wspólny 

Bilet (druk VI/22). 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie sesji Sejmiku. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – w dniu 14 grudnia br. 

Zarząd Województwa przesłał dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Województwa Śląskiego na 2018 rok – druk VI/26. W tej chwili 

chciałbym żeby przegłosować przyjęcie tego punktu do porządku obrad… 

 

Głosowanie nad umieszczeniem w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Województwa Śląskiego na 2018 rok (druk VI/26): 

 

za  38 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – również do porządku obrad 

chciałbym wprowadzić kolejny punkt – zmiany w składach osobowych 

komisji Sejmiku. Tutaj nie ukrywam, że ze strony poszczególnych radnych 

były to sugestie czy pracy dodatkowej, czy też pewnej korekty, w związku 

z tym, ponieważ mam nadzieję, że dzisiejsza sesja będzie stosunkowo mało 

kontrowersyjna w sensie uchwał budżetowych, więc proponuję aby ten punkt 

zmiany w składach osobowych komisji Sejmiku wprowadzić do porządku 

obrad… 

 

Głosowanie nad umieszczeniem w porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwał w sprawie zmian w składach osobowych komisji Sejmiku (druki 

VI/27÷32): 

 

za  38 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – jeśli chodzi o porządek, to 

uchwały odnośnie składów komisji będą głosowane jako punkt, według 
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aktualnej numeracji po punkcie 6. W tej chwili proszę służby tutaj Sejmiku 

o przygotowanie materiałów i rozdanie Państwu Radnym. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2018-2030 (druk VI/23). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2018 rok (druk VI/25). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Śląskiego na 

2018 rok (druk VI/26). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów gromadzonych na 

wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe oraz finansowanych z nich 

wydatków na 2018 rok (druk VI/24). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wysokości opłat dodatkowych oraz 

opłat manipulacyjnych w odniesieniu do przewozów kolejowych 

realizowanych na zlecenie Województwa Śląskiego w ramach oferty Wspólny 

Bilet (druk VI/22). 

8. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w składach osobowych komisji Sejmiku 

(druki VI/27÷32). 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie sesji Sejmiku. 

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2018-2030 (druk 

VI/23): 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu 

Skarbu i Finansów. 

 

- radny Stanisław Baczyński –…Szanowni Państwo ! W imieniu Komisji 

Budżetu Skarbu i Finansów, która w dniu dzisiejszym odbyła posiedzenie, 

uprzejmie informuję, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2018-2030 uzyskał pozytywną 

opinię komisji. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję bardzo ! Czy ktoś 

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Nie ma, 
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dziękuję ! Czy ktoś z Zarządu chciałby się w tym punkcie wypowiedzieć ? … 

Nie ma takiej potrzeby, więc przechodzimy do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Województwa Śląskiego na 2018 rok (druk VI/25): 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu 

Skarbu i Finansów. 

 

- radny Stanisław Baczyński –…Szanowni Państwo ! Uprzejmie informuję, że 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2018 rok uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję Panie 

Przewodniczący ! Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie ? … Jeżeli nie ma to przechodzimy do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2018 rok (druk VI/26): 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku –…przypominam, że to jest 

uchwała, która została wprowadzona jako dodatkowa do naszego porządku 

obrad … Czy jest potrzebne wprowadzenie ? … Nie widzę ! Proszę 

o przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów. 

 

- radny Stanisław Baczyński –…Szanowni Państwo ! Uprzejmie informuję, że 

projekt uchwały na druku VI/26 uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu. 

 



5 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Nie widzę ! W takim razie 

przechodzimy do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku przez jednostki 

oświatowe oraz finansowanych z nich wydatków na 2018 rok (druk 

VI/24): 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu 

Skarbu i Finansów. 

 

- radny Stanisław Baczyński –…Szanowni Państwo ! Uprzejmie informuję, że 

projekt uchwały na druku VI/24 uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

Skarbu i Finansów. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy Komisja Edukacji, 

Nauki i Kultury zajmowała się też tą uchwałą ? …[głos z sali – radny Piotr 

Czarnynoga – opinia pozytywna]… Bardzo dziękuję ! Czy ktoś z Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Nie ma chętnych… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wysokości opłat 

dodatkowych oraz opłat manipulacyjnych w odniesieniu 

do przewozów kolejowych realizowanych na zlecenie Województwa 

Śląskiego w ramach oferty Wspólny Bilet (druk VI/22): 
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- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Nie ma ! Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji 

Budżetu Skarbu i Finansów. 

 

- radny Stanisław Baczyński –…Szanowni Państwo ! Komisja Budżetu, 

Skarbu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku VI/22. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję Panie 

Przewodniczący ! Proszę o opinię Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

 

- radny Zbigniew Przedpełski –…Szanowni Państwo Radni ! Uchwała nr 

OWK.6.0014-0013/18 Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 17 grudnia 2018 roku w sprawie 

zaopiniowania uchwały dotyczącej zatwierdzenia wysokości opłat 

dodatkowych oraz opłat manipulacyjnych w odniesieniu do przewozów 

kolejowych realizowanych na zlecenie Województwa Śląskiego w ramach 

oferty Wspólny Bilet – druk VI/22. § 1: na podstawie § 5 ust. 2 pkt 1 

Regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego, zwana dalej „komisją”, wnosi 

do Sejmiku Województwa Śląskiego o przyjęcie projektu wymienionej w tytule 

uchwały bez poprawek. § 2: na podstawie § 5 ust. 3 Regulaminu Sejmiku 

Województwa Śląskiego przedstawienie określonej w § 1 opinii komisji na 

posiedzeniu Sejmiku Województwa Śląskiego powierza się przewodniczącemu 

lub wiceprzewodniczącemu komisji. § 3: uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. W wyniku głosowania jawnego uchwałę podjęto jednomyślnie 

stosunkiem głosów: za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Panie Przewodniczący ! 

Bardzo dziękuję za pozytywną opinię. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie ? 

 

- radny Michał Gramatyka –…Panie i Panowie Radni ! Ja chciałem tylko 

zapytać czy teraz już tak będziemy wysłuchiwać takich długich exposé 

z opiniami komisji, czy też może wrócimy do tej formy z poprzedniej 

kadencji, kiedy na pytanie Przewodniczącego obrad czy opinia komisji była 

i jaka ona była, po prostu z miejsca, wzorem Pana Radnego Piotra Czarnynogi 

z tutaj prawej strony sali, odpowiadano, że opinia jest pozytywna, bo w ten 

sposób wydłużamy niepotrzebnie obrady w mojej ocenie. Ale oczywiście 

jeżeli to są nowe zwyczaje, no to nie pozostanie nic innego jak tylko się do 

nich zastosować. Bardzo dziękuję ! 
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- radny Zbigniew Przedpełski –…Szanowni Państwo ! Ja chciałem zwrócić 

uwagę, że na ile ja znam Regulamin Sejmiku, to nie doczytałem się co to 

znaczy opinia pozytywna. W § 5 jest jednoznacznie powiedziane co może 

zrobić komisja i my przynajmniej się tego na razie trzymamy. Dziękuję 

bardzo ! 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Panowie Radni ! Ponieważ 

temat, że tak powiem, nie jest mi tak całkiem obcy i faktycznie studiując nasze 

regulaminy można przyznać, że Pan Przedpełski tutaj … Pan Radny Zbigniew 

Przedpełski ma rację. Być może, że na Komisji Statutowej do tego tematu 

wrócimy. Ja oczywiście zalecam i dopuszczam w pełni formę, która była 

praktykowana, którą tutaj Pan Radny Michał Gramatyka proponuje, więc 

absolutnie nie będę negował opinii krótkiej w sensie komisja zaopiniowała 

pozytywnie, natomiast absolutnie też nie mogę i nie chciałbym zabraniać 

żadnemu z przewodniczących tej formuły dłuższej, ponieważ tak jak 

powiedziałem, jedno i drugie rozwiązanie jest dla mnie dopuszczalne i dopóki 

nie będzie jakiejś korekty w naszym Regulaminie oba rozwiązania uważam za 

równorzędne. Dlatego dziękuję za opinie i Panu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetu i Komisji Gospodarki [Zagospodarowania Przestrzennego] – obie 

opinie były pozytywne i to jest najważniejsze, w związku z tym zgłasza się 

Pan Gramatyka, tak ? … Jeżeli się wycofuje, w tej sytuacji czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Jeżeli nie ma, to 

przychodzimy do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – w tej chwili ogłaszam 5 

minut przerwy, ponieważ tu wprowadzanie jeszcze do systemu pewnych 

danych… 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Szanowni Państwo ! 

Wznawiamy nasze obrady po tej przerwie technicznej. Przechodzimy do 

kolejnego punktu naszego posiedzenia… 

 

 



8 

8. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w składach osobowych komisji 

Sejmiku (druki VI/27÷32): 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Panie i Panowie Radni 

otrzymali proponowane zmiany i w tej chwili przechodzimy do pierwszej 

uchwały… Treść uchwały: odwołuje się ze składu Komisji Budżetu, Skarbu 

i Finansów radną Alinę Nowak. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Budżetu, 

Skarbu i Finansów (druk VI/27): 

 

za  33 

przeciw 2 

wstrzym. 3 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – kolejna uchwała dotyczy 

zmian składu Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia: § 1: powołuje 

się w skład Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia radną Halinę 

Biedę, radną Alinę Nowak na funkcję Zastępcy Przewodniczącego. § 2: 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu zmiany składu 

Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia (druk VI/28): 

 

za  26 

przeciw 1 

wstrzym. 10 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku –…powołuje się w skład 

Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich radną Martę Salwierak. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu zmiany składu 

Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich (druk VI/29): 

 

za  38 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – kolejna uchwała na druku 

VI/30 – odwołuje się ze składu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego radnego Rafała Kandziorę. Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu zmiany składu 

Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego (druk VI/30): 

 

za  37 

przeciw 1 

wstrzym. 1 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – kolejna uchwała na druku 

VI/31 – § 1: powołuje się w skład Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji: 

radnego Wojciecha Kałużę, radnego Andrzeja Molina, radną Alinę Nowak, 

radną Katarzynę Stachowicz. W trakcie przerwy była sugestia zmiany … czyli 

jeżeli nie ma zmiany, to przechodzimy do głosowania uchwały 

zaproponowanej w tym brzmieniu… 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu zmiany składu 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji (druk VI/31): 

 

za  34 

przeciw 4 

wstrzym. 1 

 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – i ostatnia uchwała z tej, że 

tak powiem serii. Powołuje się w skład doraźnej Komisji – „Kapituły Odznaki 

Honorowej za Zasługi dla Województwa Śląskiego” radną Beatę Kocik. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia – druk VI/32… 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany składu zmiany składu 

doraźnej Komisji – „Kapituły Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa 

Śląskiego” (druk VI/32): 

 

za  35 

przeciw 1 

wstrzym. 2 
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9. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych: 
 

- radny Stanisław Gmitruk – Szanowni Państwo ! Otrzymaliśmy 

harmonogram sesji Sejmiku Województwa Śląskiego VI kadencji na cały 2019 

rok. Domyślam się, że to są terminy sesji zwyczajnych, nie ma żadnych 

propozycji ze strony Pana Przewodniczącego dotyczących tych sesji 

uroczystych, które miały miejsce w poprzednich latach. Czyżby rok 2019 był 

taki ubogi w ważne wydarzenia w województwie śląskim ? Dlatego też chcę 

Państwa poinformować, a może niektórym tylko przypomnieć, że w dniach 

16-18 października będzie miał miejsce kolejny, IX Europejski Kongres 

Małych i Średnich Przedsiębiorstw. Pamiętamy z lat poprzednich, że w czasie 

kongresu jednym z ważnych wydarzeń była uroczysta sesja Sejmiku 

Województwa Śląskiego. Czy w roku 2019 w tym dniu uroczystej sesji 

Sejmiku nie przewiduje się ? Czy są jakieś inne przemyślenia w tym zakresie ? 

Dziękuję bardzo! 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Panie Przewodniczący ! 

Krótka odpowiedź. Wynika to tylko i wyłącznie z mojej interpretacji sesji 

zwyczajnej i nadzwyczajnej. Sesja zwyczajna to jest ta, która jest ujmowana 

w programie jako zwyczajna, natomiast oczywiście mam nadzieję, że na 

pewno dwie, czy trzy sesje, w tym również ta sesja, będzie wprowadzona jako 

sesja nadzwyczajna w uzgodnieniu z organizatorami. Natomiast czytając tak 

dokładnie jeszcze Regulamin i Statut, taką decyzję podjąłem. Dziękuję ! 

 

- radny Michał Gramatyka –…Panie i Panowie Radni ! Chciałem poruszyć 

trzy tematy. Pierwszy z nich to odpowiedź na interpelację, którą otrzymałem 

za pośrednictwem Pana Przewodniczącego Sejmiku od Pana Marszałka 

w trybie przewidzianym Statutem Województwa Śląskiego. Chciałem 

poinformować Państwa, że odpowiedź tą uważam za niewystarczającą. 

Odpowiedź nie zawiera danych, o które pytałem, odpowiedź nie zawiera 

informacji, o które wnioskowałem. Odpowiedź zawiera tylko pewną ogólną 

tezę, która nie jest poparta żadnymi przepisami prawa. W stosownym trybie 

złożyłem do Pana Przewodniczącego pismo, bardzo proszę o udzielenie na 

piśmie odpowiedzi uzupełniającej tą odpowiedź na interpelację. Jako, że 

troszkę świąteczny nastrój się zaczyna, to nie chcę żeby ta odpowiedź była mi 

udzielana tutaj na sali sesyjnej, tylko pisemnie. Druga sprawa – jako, że święta 

to czas spełniania życzeń, to mam takie życzenie, Panie Marszałku … 

kochany, żeby zrobić coś, co spowoduje, że radni będą mogli korzystać 

w normalny sposób z poczty elektronicznej. Co to znaczy w normalny 

sposób ? Ano to znaczy, że na swoich urządzeniach przenośnych będą mogli 

uruchomić program Outlook i w tym programie Outlook będą dostawać e-

maile i wpisy w kalendarzu i będą mogli w normalny sposób z tej poczty 

elektronicznej korzystać. Na dzień dzisiejszy jest to niemożliwe, radni mają 
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dostęp do swojej poczty elektronicznej wyłącznie przez przeglądarkę www, co 

nawet w takiej sytuacji kiedy korzystamy z tabletu, czy z telefonu, wymaga 

otworzenia tej przeglądarki, zalogowania się do swojego konta. Taką 

informację mam od pracowników urzędu, ona jest potwierdzona. Będę bardzo 

wdzięczny jeżeli ktoś to może przemyśli. Jako biegły sądowy, w zakresie m.in. 

bezpieczeństwa sieci komputerowych i bezpieczeństwa oprogramowania 

komputerowego, pragnę niniejszym zaręczyć, że taki sposób korzystania z tej 

poczty przez aplikację Outlook jest w pełni bezpieczny i nie naraża na szwank 

żadnych sensytywnych danych. I trzecia sprawa, o którą chciałem poprosić, 

zapytać. Jakiś czas temu wystąpiłem do wydziału Urzędu Marszałkowskiego 

obsługującego pracę Zarządu o udostępnienie mi informacji na temat karty 

sprawy, kierowanej na Zarząd w jednej ze spraw. Odpowiedzią było 

milczenie, nie udostępniono mi tej karty sprawy i to jest pytanie do Pana 

Przewodniczącego – czy radny, który chce się zapoznać z taką kartą sprawy, 

która zawiera opis sprawy, uzasadnienie takiej, a nie innej decyzji Zarządu, 

musi o te informacje wnioskować w trybie dostępu do informacji publicznej, 

czy też jest wypracowany jakiś sposób przekazywania tych dokumentów 

radnym np. poprzez e-PUAP, albo np. poprzez e-mail ? Będę bardzo 

wdzięczny jeżeli taka forma zostanie opracowana, bo ona w znaczny sposób 

ułatwi nam radnym przyglądanie się pracy Zarządu. Przypominam, że prace 

Zarządu Województwa Śląskiego są jawne i powinniśmy mieć dostęp do 

takich informacji. Rozumiem, że na składanie życzeń w imieniu klubów 

będzie jeszcze czas później. Bardzo dziękuję ! 

 

- radny Zbigniew Przedpełski – dziękuję bardzo za udzielenie głosu ! 

…Szanowni Państwo ! Podczas ubiegłego weekendu odszedł od nas Pan 

Gerard Mądry, długoletni Przewodniczący Zarządu Stowarzyszenia Nasz 

Park, z którym w zeszłej kadencji współpracowałem. Pozwolę sobie sprzed 

dwóch lat przypomnieć takie rozstrzygnięcie, gdzie rozpatrywaliśmy na sesji 

w dniu 21 listopada 2016 skargę wniesioną przez Stowarzyszenie Nasz Park. 

Szanowny Panie Marszałku ! Ja przytoczyłbym tylko drugą część tej skargi, 

bo chciałem nawiązać kontakt z Panem Mądrym właśnie w tej sprawie, bo 

wydaje mi się, że zmieniła się pogoda dla tamtego wniosku. Przeczytam w 

skrócie, bo czas nas goni: Stowarzyszenie „Nasz Park” działając w oparciu 

art. 61 ust. 1 Konstytucji RP oraz art. 31 § 3 KPA wnosi o … m.in. pkt 2 … 

przeprowadzenie niezależnego audytu w spółce Wojewódzki Park Kultury 

i Wypoczynku im. Jerzego Ziętka w Chorzowie w celu zbadania m.in. jaki 

wpływ na katastrofalny stan finansów spółki WPKiW miał sposób zarządzania 

spółką, a w szczególności decyzje podejmowane samodzielnie przez zarządy 

spółki w latach 2008-2015, kierowane najpierw przez prezesa Andrzeja 

Kotalę, a następnie prezesa Arkadiusza Godlewskiego, decyzje akceptowane 

przez radę nadzorczą i walne zgromadzenie spółki, czyli Zarząd Województwa 

Śląskiego. Czy nie doszło do marnotrawstwa środków publicznych, środków 
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europejskich, do działań noszących cechy korupcji poprzez m.in. generowanie 

zbędnych kosztów, marketing, PR, zbędne audiowizualizacje, nigdy 

niezrealizowane projekty, zawyżanie kosztów projektów, itd. Po tym następuje 

uzasadnienie… 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – Panie Radny ! Bardzo 

proszę troszkę szybciej, dobrze ?... 

 

- radny Zbigniew Przedpełski –…mam ze sobą również tekst wystąpienia 

Pana Gerarda Mądrego, które wtedy na tej sesji chciał wygłosić, niestety 

uniemożliwiono mu to. Chciałbym Panu to przekazać, Panie Marszałku. 

Poruszanych jest tu wiele tematów, które budzą momentami bardzo duże 

wątpliwości. Dziękuję serdecznie ! 

 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku – bardzo dziękuję Panu 

Radnemu. Ponieważ nie ma więcej zgłoszeń w tym punkcie… 

 

 

10. Zamknięcie sesji Sejmiku: 
 

- radny Jan Kawulok, Przewodniczący Sejmiku –…porządek sesji został 

wyczerpany. Pozwólcie Państwo, że w tej chwili korzystając z zamknięcia tej 

sesji złożę życzenia już świąteczne, potem jeszcze złoży Pan Marszałek – 

przede wszystkim dużo zdrowia, błogosławieństwa Bożego, w miarę 

możliwości jak najlepszej współpracy dla dobra województwa śląskiego. 

Wszystkiego dobrego ! Zamykam III sesję Sejmiku Województwa Śląskiego 

VI kadencji ! [godz. 16
05

] 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
[Zapis audiowizualny sesji dostępny pod adresem: 

https://bip.slaskie.pl/sejmik_wojewodztwa/sesje_sejmiku/transmisja_i_nagrania_sesji/nagrania_sesji/ 

sesja-nr-vi-3-2018-posiedzenie-nr-1-z-dnia-2018-12-17-1.html 


